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           PREDLOG 

       

Obèina

 
_______________________________OBČINA VITANJE___________________________ ____________________________________________________________________ 

Grajski trg 1; 3205 Vitanje. Tel. (03) 757-43-50, fax. (03) 757-43-51 

e-mail: info@vitanje.si, www.vitanje.si 

 

Številka: 9000-05/2013 – 02  

Datum: 9. 5. 2013 

 

ZAPISNIK 

17. redne seje sveta Občine Vitanje, 

ki je bila v četrtek, 9. 5. 2013, ob 19.00 uri v sejni sobi Občine Vitanje. 

 

Prisotni člani občinskega sveta: Milan Hrovat, Viljem Petaci, Roman Kričaj, Jože Brodej, 

Stanko Plankl, Slavko Kitek, Anton Slatinek, Zdenko Plankl, Peter Jelenko, Viktor Jager.  

Odsoten: Andrej Poklič (opravičil). 

 

Ostali prisotni:  

1. Župan  Slavko Vetrih. 

2. Nadzorni odbor: predsednica Marjana Rančnik. 

3. Občinska uprava: mag. Srečko Fijavž, Gorazd Fric in Romana Holobar.  

4. Predsedniki svetov vaških in trške skupnosti: Ignac Laznik, Janislav Brodej, Mirko Polutnik, 

Simon Sojč, Monika Kovše, Drago Lužnik, Joško Pesjak. 

5. Vabljeni gostje: predstavniki Območnega društva invalidov Dravinjske doline Ivan Pavlič, Lidija 

Pratnemer in Ivan Štern, predstavnika podjetja Bakster d.o.o. Aljaž Petrič in Tadeja Lah, , direktor 

JZ KSEVT Miha Turšič, direktor JP Komunala Vitanje Peter Mauc, predstavnik podjetja 

Saubermacher Slovenija Franc Knaus. 

6. Mediji: Novice, Radio Rogla – Nina Razboršek, Novi tednik – Branko Jeranko. 

 

Ugotovitev navzočnosti: Prisotnih deset svetnikov, opravičil se je g. Andrej Poklič. 

Obravnava zapisnika 16. redne seje.  

Na zapisnik 16. redne seje so bile podane naslednje pripombe: 

1. G. Slatinek je pripomnil, da želi pri točki 9 in pri točki 13 dodatek vsebine njegovega 

dela razprave. Županu je predal list s pripombo, da vsebuje njegove predlagane zapise. 

2. G. Z. Plankl je podal popravek svoje pobude pri točki 11/5, pri kateri je predlagal 

pravilen zapis dela prvega stavka, da »so prebivalci vaških skupnosti Ljubnica – del, 

Ljubnica – Bukova gora, Stenica in Vitanjsko Skomarje pripravili seznam smerokazov 

do domačij in rešili nesoglasje lastnikov zemljišč ob povezovalni cesti Bukova gora.« 

Po razpravi, v kateri so sodelovali župan in svetniki Slatinek, Hrovat, S. Plankl in Jager, so 

svetniki izrazili stališče do predlaganih dopolnitev zapisnika pod točko 1 zgoraj, in sicer da so pri 

točki 9 na 16. seji večinsko sprejeli stališče do obravnavane teme, pri točki 13 pa s pojasnilom 

razpravo zaključili, zato je zapis v predlogu zapisnika zadosten. 

Drugih pripomb ni bilo in svet je z večino glasov (8 ZA, 1 PROTI, 1 VZDRŽAN) sprejel  

SKLEP: Občinski svet potrjuje predlagan zapisnik 16. redne seje občinskega sveta z 

navedenim popravkom pod točko 2 zgoraj.  
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Predlagan dnevni red: 

1 Poročilo o izvrševanju sklepov, 

2 Predstavitev projekta občina po meri invalidov,  

3 Predstavitev koncepta promocijskega materiala (filma) za turistično ponudbo v Vitanju,    

4 Obravnava Poročila o poslovanju Komunale Vitanje,  

5 Obravnava osnutka Pravilnika o dodelitvi proračunskih sredstev za sponzorstvo v Občini 

Vitanje, 

6 Obravnava osnutka Pravilnika o dodelitvi proračunskih sredstev za spodbujanje razvoja 

malega gospodarstva v Občini Vitanje, 

7 Obravnava predloga odloka o spremembah in dopolnitvah dela Ureditvenega načrta center 

Vitanje, 

8 Obravnava Elaborata o oblikovanju cen javnih služb ravnanja s komunalnimi odpadki, 

9 Poročilo o sofinanciranju individualnih vodovodnih priključkov leta 2012, 

10 Obravnava vlog občanov in organizacij, 

11 Vprašanja in pobude, 

12 Razno. 

 

Po branju predlaganega dnevnega reda je župan predlagal kot 10. točko dodati obravnavo 

predloga odloka o rebalansu proračuna Občine Vitanje za leto 2013 zaradi nujnih sprememb načrta 

razvojnih programov in ostale točke smiselno preštevilčiti. G. Slatinek je pripomnil, da je pri 

predlogu za 9. točki mislil tudi za leto 2011. 

Občinski svet z večino glasov (9 ZA, 1 PROTI)  sprejel 

SKLEP: Občinski svet sprejme v vabilu predlagan dnevni red seje z dodano novo 10. točko: 

Obravnavo predloga odloka o rebalansu proračuna Občine Vitanje za leto 2013. Ostale 

točke za točko 9 se smiselno preštevilčijo. 

 

K tč. 1 

Poročilo o izvrševanju sklepov; (gradivo priloženo) 

Po kratki razpravi so svetniki z večino glasov (9 ZA, 1 VZDRŽAN) sprejeli 

SKLEP: Občinski svet sprejme poročilo o izvrševanju sklepov 16. redne seje. 

 

K tč. 2 

Predstavitev projekta občina po meri invalidov; 

Projekt je podrobno predstavil g. Pavlič. Ga. Pratnemer je dodala priporočilo o vključitvi invalidov 

v uresničevanje projekta. V razpravi so sodelovali svetniki Hrovat, Slatinek, S. Plankl, Z. Plankl, 

Jager in Petaci, pa g. Janislav Brodej in g. Pavlič. 

Po predstavitvi so g. Pavlič, ga. Pratnemer in g. Štern zapustili sejo. 

Po razpravi so svetniki soglasno (10 ZA) sprejeli 

SKLEP: Občina Vitanje bo nadaljevala postopke projekta občina po meri invalidov.  

 

K tč. 3 

Predstavitev koncepta promocijskega materiala (filma) za turistično ponudbo v Vitanju; 

Podrobno predstavitev je podal g. Petrič. Ga. Lah je dodala možnosti internetne uporabe in 

potenciala takšnega filma. Župan je povabil k besedi g. Turšiča, ki je izrazil svoje  mnenje in 

pripravljenost Ksevta za sodelovanje. Po razpravi, v kateri so sodelovali g. Petrič, g. Turšič, župan 

in svetniki Jager, Z. Plankl, Slatinek in Jelenko, so svetniki z večino glasov ( 9 ZA, 1 VZDRŽAN) 

sprejeli 

SKLEP: Občinski svet potrjuje nadaljnje izvajanje aktivnosti za pripravo promocijskega 

materiala za turistično ponudbo v Vitanju.    
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Po glasovanju sta g. Petrič in ga. Lah zapustila sejo. 

  

K tč. 4 

Obravnava Poročila o poslovanju Komunale Vitanje; (gradivo priloženo) 

Obrazložitev je podal g. Mauc  in ga dopolnil g. Fric. V razpravi so sodelovali  svetniki Slatinek, 

Jager, Kričaj in Petaci, predsednica Nadzornega sveta Komunale ga. Rančnik in g. Fijavž. Po 

končani razpravi so svetniki z večino glasov (9 ZA, 1 VZDRŽAN) sprejeli  

SKLEP: Občinski svet Občine Vitanje potrdi Poročilo o poslovanju Komunale Vitanje za 

leto 2012. 

 

Po glasovanju je g. Mauc zapustil sejo. 

 

K tč. 5 

Obravnava osnutka Pravilnika o dodelitvi proračunskih sredstev za sponzorstvo v Občini Vitanje; 

(gradivo priloženo).  

Pravilnik je predstavil župan in pozval k razpravi. G. Kričaj je povedal, da je osnutek pravilnika 

obravnaval odbor za družbene zadeve in predlagal spremembe v členih 3, 6 in 7, ki so podrobno 

zapisane v zapisniku seje odbora. Ga. Rančnik je izrazila dvom o smiselnosti navedbe fizičnih oseb 

med upravičenci, zato so svetniki ta termin izločili. Po razpravi, v kateri sta sodelovala še svetnika 

Slatinek in S. Plankl,  je občinski svet soglasno (10 ZA) sprejel 

SKLEP: Občinski svet sprejme Pravilnik o dodelitvi proračunskih sredstev za sponzorstvo v 

Občini Vitanje v predloženi vsebini in s predlaganimi spremembami. Čistopis bo predložen 

na naslednji seji in nato objavljen.  

 

K tč. 6 

Obravnava osnutka Pravilnika o dodelitvi proračunskih sredstev za spodbujanje razvoja malega 

gospodarstva v Občini Vitanje; (gradivo priloženo) 

Župan je predstavil pravilnik, ki ga je dodatno obrazložil g. Fijavž. G. Jelenko je povedal, da je 

pravilnik obravnaval odbor za malo gospodarstvo in ga predlaga svetnikom v sprejem. 

 

G. Slatinek je začasno zapustil sejo. 

 

Občinski svet je soglasno (9 ZA) sprejel  

SKLEP: Občinski svet sprejme Pravilnik o dodelitvi proračunskih sredstev za spodbujanje 

razvoja malega gospodarstva v Občini Vitanje v predloženi vsebini in obliki. 

 

K tč. 7  

Obravnava predloga odloka o spremembah in dopolnitvah dela Ureditvenega načrta center Vitanje; 

(gradivo priloženo) 

G. Fijavž je podal obrazložitev in odgovoril na nekaj vprašanj.  

Občinski svet je z večino glasov (8 ZA, 2 VZDRŽANA) sprejel  

SKLEP: Občinski svet sprejme Odlok o spremembah in dopolnitvah dela Ureditvenega 

načrta center Vitanje v prvem branju v predloženi vsebini in obliki. 

 

 

K tč. 8 

Obravnava Elaborata o oblikovanju cen javnih služb ravnanja s komunalnimi odpadki; (gradivo 

priloženo); 
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Vsebino elaborata je predstavil in obrazložil g. Knaus. V razpravi so sodelovali predsedniki svetov 

vaških skupnosti Brodej, Laznik in Pesjak, g. Knaus, ga. Rančnik, svetniki Jelenko, Jager, Petaci, 

Kričaj, Brodej in S. Plankl.   

Občinski svet je z večino glasov (0 ZA, 8 PROTI, 2 VZDRŽANA)  ZAVRNIL vsebino 

predlaganega Elaborata o oblikovanju cen javnih služb ravnanja s komunalnimi odpadki. 

 

K tč. 9 

Poročilo o sofinanciranju individualnih vodovodnih priključkov leta 2012; (gradivo priloženo)  

Župan je predstavil poročilo. Razprave ni bilo in občinski svet je z večino glasov (9 ZA, 1 

VZDRŽAN) sprejel  

SKLEP: Občinski svet potrjuje poročilo o sofinanciranju individualnih vodovodnih 

priključkov leta 2012 . 

 

K tč. 10 

Obravnavo predloga odloka o rebalansu proračuna Občine Vitanje za leto 2013; (gradivo 

priloženo neposredno na seji) 

Župan je predstavil točko, obrazložitev pa je podal g. Fijavž, ki je navedel razloge za uvrstitev 

dodatne točke v predlagani vsebini na sejo. Razprave ni bilo in z večino glasov (9 ZA, 1 

VZDRŽAN) je občinski svet sprejel 

SKLEP: Občinski svet sprejme Odlok o rebalansu proračuna Občine Vitanje za leto 2013 v 

predlagani vsebini in obliki. 

 

 

K tč. 11 

Obravnava vlog občanov in organizacij; 

1. Župan je seznanil svetnike z dopisom Strelskega društva Pohorje Vitanje, v katerem 

izražajo dvom o primernosti prostorov na podstrešju stare žage za njihovo dejavnost. Po 

krajši razpravi, v kateri so sodelovali župan, g. Janislav Brodej, svetnika Slatinek in Petaci, 

so svetniki večinsko sprejeli 

SKLEP: Občinski svet predlaga, naj Strelsko društvo sprejme ponujeno lokacijo, 

občinska uprava naj pridobi predračune za ustrezno ureditev prostorov. 

2. Župan je prebral vlogo družinskega podjetja iz Celja za dovoljenje za prodajo sladoleda v 

Vitanju v poletnih mesecih. Po krajši razpravi so svetniki večinsko sprejeli 

stališče, da občinski svet daje pozitivno mnenje za prodajo sladoleda v času poletne 

sezone 2013 v Vitanju. 

3. Župan je predstavil vlogo gradbenega odbora za obnovo cerkve sv. Antona za finančno 

pomoč pri osvetlitvi imenovane cerkve, pri čemer bi zagotovili tudi dve cestni svetilki. Po 

krajši razpravi so svetniki večinsko sprejeli   

stališče, da občinski svet daje pozitivno mnenje za osvetlitev cerkve sv. Antona po 

predlaganem načrtu. 

4. Župan je povedal, da na Občino prihajajo pobude za najem prostorov na Lipu in postavil 

občinskemu svetu vprašanje, kako naj se Občina odzove. Po krajši razpravi so svetniki 

sprejeli 

stališče, naj Občina Vitanje začasno odda del prostorov na nekdanjem Lipu, do 

naslednje seje naj razišče možnosti in rešitve za najem preostalega dela. 

 

K tč. 12 

Vprašanja in pobude;  

1. G. Petaci se je zahvalil občinski upravi za kopije zapisnikov sej odbora za finance. 
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2. G. Kričaj je postavil vprašanje o možnosti popravila osvetlitve pokopališča in predlagal 

ureditev ceste na Hriberco. Župan je povedal, da bosta obe pobudi upoštevani. 

3. G. Slatinek je dal pobudo za ponovno pojasnilo 9. točke, ki ga je sam preslišal. Pojasnilo 

sta podala župan in g. Hrovat. 

 

 

K tč. 13 

Razno;  

1. Župan je predstavil, g. Fric pa podal obrazložitev tehnične rešitve napovedane izvedbe 

sanacije mostu čez Hudinjo pri občinski stavbi, ki se bo predvidoma začela v maju.   

2. Župan je obvestil svetnike o poteku poravnave spora s prvo izbranim izvajalcem projekta 

Ksevt, podjetjem CMC v stečaju.  

3. Župan je seznanil svetnike, da je arhitekturno združenje  za projektiranje Ksevta prejelo 

Plečnikovo nagrado (najvišje slovensko državno priznanje za arhitekturo) za objekt Ksevt, 

ki bo na njegovo pobudo predvidoma v zgodnjem poletnem času predana Občini Vitanje in 

postavljena v Ksevt skupaj s priložnostno razstavo fotografij na to temo. 

4. G. Slatinek je postavil vprašanje o prisotnosti na podelitvi, o sanaciji brežin po zadnjem 

neurju v občini in o sanaciji ceste Skarlovnik-Tič. 

Župan je povedal, da sta podelitev Plečnikovega priznanja obiskala on in direktor občinske 

uprave, da sanacija omenjene ceste spada v področje gozdnih sanacij in da po zadnjih 

informacijah agencije za okolje ta trenutno ne razpolaga s sredstvi za sanacijo brežin.  

5. G. Hrovat je postavil vprašanje o sanaciji udora v cesti proti Socki. Župan je povedal, da je 

to v pristojnosti države. 

 

Seja se je zaključila ob  23.25.  

Seja je bila tonsko posneta. Dobesedni potek razprav je arhiviran v tonskem zapisu. 

 

 

Zapisala:         ŽUPAN 

Romana Holobar                         Slavko VETRIH 


